
 

 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering Energiek 

Schiedam 

Op 11-10-2023 in het wijkcentrum Schiedam-Oost. 
 

 

 

Aanwezig: Wim Bovy, Reinier Scheeres, Annechien v d Noll, Ronald Jaggie, Rob Verzijden, Krispijn 

Beek, Alexander van Steenderen, Dolf Bierhuizen en Hans van der Vlist 

Bericht van verhindering: Corné Ottenspeer, Rob Tas, Baki Cimtay, Arjan v d Bosch, Ton van Riel en Eef 

Puyk.  

 

1. Opening, mededelingen 

-De voorzitter deelt mee dat ons lid Jannie Wolfert is overleden. 

-De secretaris deelt mee dat bericht is ontvangen van de Energiebank dat zij eind dit jaar hun 

werkzaamheden in Schiedam beëindigen.  Hij zegt toe om nog nader te overleggen met de 

Energiebank over een mogelijk vervolg.  

-Het energie café heeft op 27 september plaatsgevonden. Was inhoudelijk een goede 

bijeenkomst. Alleen jammer dat er maar relatief weinig belangstellenden waren. 

-De obligatie uitgifte Zon op Wennekerpand is succesvol verlopen. Alle  obligatiehouders zijn 

Schiedammers (en lid van Energiek Schiedam).  

 

2. Vaststelling verslagen ALV  van 27-04-2022 en 24-05-2023 

Beide verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag Kas Controle Commissie 

Reinier Scheeres brengt verslag uit: 

“Aan de hand van de door de penningmeester overlegde overzichten en bankafschriften is de 

KCC tot het oordeel gekomen dat de jaarrekeningen – waaronder de balans en de staat van 

inkomstenen uitgaven van de Coöperatie Energiek Schiedam (incl. Zon op de Erker) en van 

Zon op Wennekerpand b.v. een goed en getrouw beeld geeft van de financiële situatie van de 

Coöperatie Energiek Schiedam 

De Commissie constateert met voldoening dat de eerder door haar gedane aanbeveling om 

een boekhoudpakket te implementeren inmiddels succesvol is opgevolgd. 



De Commisie adviseert de ALV om de jaarrekening goed te keuren en het bestuur decharge te 

verlenen voor het door haar gevoerde beleid”. 

Dit verslag is op 26 mei 2023 vastgesteld en ondertekend door de KCC bestaande uit Reinier 

Scheeres en Huib Sneep. 

Reinier voegt hier nog mondeling aan toe dat de penningmeester een groot compliment 

verdiend dat hij alle zaken goed op orde heeft en veel werk heeft verzet ondanks het 

tussentijdsvertrek van de vorige penningmeester. 

De vergadering onderschrijft dit compliment. 

 

4. Financieel Jaarverslag 2022 

De penningmeester geeft aan dat n.a.v. de discussie in de vorige ALV er een risico paragraaf is 

toegevoegd. De Coöperatie heeft een goed financieel jaar achter de rug. De B.V. heeft verlies 

geleden als gevolg van het wegvallen van de subsidie door de hogere stroomprijs. 

 

De vergadering keurt de jaarrekening 2022 goed en verleend het bestuur decharge voor het 

door haar gevoerde financiële beleid. 

 

5. Begroting 2023-2028 

In de begroting is het resultaat van de obligatie uitgifte voor Zon op Wennekerpand verwerkt. 

Het contact met het Wennekerpand laat ondanks de herziening van de financiering nog een 

verlies zien voor de cooperatie. Het bestuur gaat in overleg met Wennekerpand om het 

contract te herzien. De ALV is van mening dat het Wennekerpand in principe de werkelijke 

kosten zelf dient te dragen. 

Verder licht de penningmeester toe dat in voorbereiding zijnde cq toekomstige projecten niet 

zijn opgenomen in de meerjarenbegroting. Dat zal pas gebeuren bij daadwerkelijke realisatie 

van deze projecten. 

De vergadering stelt de meerjaren begroting 2023-2028 vast. Ieder jaar zal de 

meerjarenbegroting ter vaststelling worden voorgelegd aan de ALV. 

 

6. Voortgang Projecten 

Dolf informeert de vergadering over het project Zon op Scholen. Een eerdere pilot is niet 

doorgegaan ivm de gebrekkige onderhoud situatie van de daken van de betrokken scholen. 

De schoolbesturen stellen waarschijnlijk begin 2024 een meerjaren duurzaamheidsplannen 

vast. Dan zullen we opnieuw met hen overleggen over een pilot. Het bestuur heeft een 

propositie voor de scholen ontwikkeld. 

 

Dolf deelt verder mee dat de voorbereiding vande vergunning aanvraag voor het windproject 

Wind op Vijfsluizen weer is opgepakt met steun/samenwerking van ECRR (Energie Cooperatie 

Regio Rijnmond). Met ECRR is inmiddels hiervoor een samenwerkingsovereenkomst gesloten. 

We streven ernaar de vergunning aanvraag nog dit jaar in te dienen bij de gemeente. Verder 

wordt met bedrijven in de omgeving van de molen gesproken over afnemen van stroom. Dit 

is mogelijk interessant voor hen ivm capaciteit beperking van het stroomnet in het 

Rotterdamse havengebied. Zo’n directe stroomlevering past in het streven van de cooperaties 

naar “Local for Local”. 

 



Hans wijst op de nieuwe energieprojecten die in de Rijnmond regio ontwikkeld zijn 

(Zonnepark Tinte, Windmolen Oeverbos.Vlaardingen). Op de website van ECRR en in hun 

nieuwsbrief is hierover informatie te lezen. Leden van Energiek Schiedam kunnen ook in deze 

projecten financieel participeren. De nieuwsbrief met informatie over deze projecten zal 

binnenkort aan de leden worden toegezonden. 

Daarin staat ook informatie over andere projecten die in de regio worden voorbereid. 

 

7. Rondvraag 

Annechien vraagt of het bestuur nog iets heeft gedaan met de suggestie in de vorige ALV om 

met bedrijven in overleg te gaan voor het realiseren van “Zon op bedrijfspanden”. 

Dolf deelt mee dat er nog geen concrete contacten met bedrijven zijn gelegd. Wel is het 

bestuur bezig met het uitwerken van een propositie voor dit soort projecten. 

 

Om 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 

 

 


